
BESLUITENLIJST COMMISSIE BESTUUR EN SAMENLEVING d.d. 13 oktober 2020

Aanwezig: Ramon Pardo Kruidenier (D66), Stavros Barzas (VVD), Maarten Jan vd Ende (SGP), Corné van
Werkhoven (SGP), Jan Mark ten Hove (SGP), Margreet de Deugd (CDA), Jako Sterrenburg (CU), Wim van
Krimpen (PvdA), René Zonnebeld (PvdA), Mieke van 't Verlaat (VVD, via teams)

Portefeuillehouders: J.G.A. Paans, P.J. Verheij
Voorzitter: J.C. Brand
Griffier: A.J.A. Conrad-Smit

Opening

1 Opening en vaststellen agenda
Besluit
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom.

Op de agenda staat agendapunt 8, raadsmemo Oud en Nieuw, als ingekomen stuk. Op verzoek
van de SGP zal dit een bespreekstuk zijn. De agenda wordt gewijzigd vastgesteld.

2 Vaststellen besluitenlijsten commissie Bestuur en Samenleving van 22 september 2020 en de
commissie Samenleving van 24 september 2020

Besluit
De besluitenlijsten worden ongewijzigd vastgesteld.

Regulier

3 Mondelinge mededelingen college
Besluit
Vooruitlopend op het uitwerken van de maatregelen die genoemd zijn in de persconferentie van de
minister President vraagt burgemeester Paans de raad vooral kritisch te kijken naar het plannen
van fysieke bijeenkomsten van de raad. Binnen de gemeente is er voor gekozen om voorlopig 1
persoon per team op de Rederij aanwezig te laten zijn en de rest van de medewerkers werkt thuis.
Ook benadrukt hij het dragen van mondkapjes in openbare ruimten. 

Bespreekstukken

4 Raadsinformatiebrief Vertrek SWA-bestuur
Besluit
De commissieleden bekijken vanuit hun taak als raadslid, het erop toezien dat het college zijn
taken naar behoren uitvoert, terug op het gelopen proces. De fractie van D66 heeft het college
gevraagd om enkele geheime stukken in te zien. Dit is nog niet gebeurd. Op basis hiervan wil D66
deze raadsinformatiebrief als bespreekpunt op de agenda van de raad plaatsen, zodat zij zich nog
verder in dit dossier kunnen inlezen om een volledig beeld te krijgen. De overige fracties spreken
hun vertrouwen uit in het college over het handelen in dit proces.

De raadsinformatiebrief wordt als bespreekstuk geagendeerd op de agenda voor de raad van 27
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oktober 2020.

5 Raadsvoorstel Jaarrekening SOBA 2019 (2618314)
Besluit
De commissie kan zich vinden in de jaarrekening van de SOBA. Er worden enkele aanvullende
vragen gesteld over het openbaar onderwijs binnen Alblasserdam. Deze vragen zullen schriftelijk
worden behandeld.

De commissie plaatst dit raadsvoorstel als hamerstuk op de agenda van de raad van 27 oktober
2020.

6 Raadsinformatiebrief Onafhankelijke clientondersteuning
Besluit
De commissie plaatst de raadsinformatiebrief op de doorlopende lijst ingekomen stukken voor de
raad van 27 oktober 2020.

7 Raadsinformatiebrief beantwoording schriftelijke vragen SGP overlast Lammetjeswiel (2618223)
Besluit
De commissie bespreekt de overlast van de jeugd en jong volwassenen. De portefeuillehouder,
burgemeester Paans, geeft aan dat het een regionaal probleem is en benadrukt de melding van
overlast door burgers bij de politie van groot belang is. Dit kan ook via misdaad anoniem.

De raadsinformatiebrief zal op de doorlopende lijst ingekomen stukken voor de raad van 27 oktober
worden geplaatst.

Ingekomen stukken

8 Raadsmemo Oud en Nieuw (2623676)
Besluit
Gelet op het late tijdstip van behandeling van deze raadsmemo zullen eventuele vragen schriftelijk
worden gesteld.

De raadsmemo wordt op de doorlopende lijst van ingekomen stukken voor de raad van 27 oktober
2020 geplaatst.

Sluiting

9 Rondvraag
Besluit
Burgemeester Paans verzoekt de commissie goed na te denken over de functionaliteit van het
stellen van vragen. In deze tijd van Corona, waar een grote druk ligt op de organisatie, kan een
beantwoording van vragen een behoorlijke extra druk opleveren. 

Margreet de Deugd (CDA) beaamt dit en weet dat in het licht van Corona weinig andere zaken echt
belangrijk zijn. Toch, na enige druk vanuit de commissie, twee korte vragen:
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1. Is het verplicht om in de Rederij een consumptie te nuttigen als je aan een tafel gaat zitten. De
burgemeester beantwoord deze vraag bevestigend. Met uitzondering van de grote leestafel van de
bibliotheek. Daar is consumptie niet verplicht.
2. Op het Scheldeplein heeft een grote marktkraam afscheid genomen en er is nu een "gat"
ontstaan. Kan dit opgevuld worden? Wethouder Peter Verheij geeft aan dat vanaf de komende
zaterdag hier weer een nieuwe groente- en fruitkraam zal komen te staan.

Jako Sterrenburg (CU) benoemd de prachtige tentoonstelling over de Hawker Typhoon in de
Rederij en dat het in deze tijd van Corona toch jammer is dat weinig mensen deze kunnen zien. Is
het wellicht mogelijk om deze tentoonstelling te digitaliseren? Burgemeester Paans is het met hem
eens en zal deze vraag neerleggen bij de Historische Vereninging.

10 Sluiting
Besluit
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering en dankt een ieder voor zijn
inbreng.
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